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§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handli.ngarna. 

 

§ 4x 

Förslag från förvaltningen 

Förvaltningen har lagt fram ett förslag till förtydligad roll för råden,  

vilket diskuterades ingående av pensionärsrådet. Förslaget läggs 

inom ramen för kommunstyrelsens reglemente och syftar till att 

utveckla arbetssätt och struktur. Rådet ställer sig positivt till delar 

av förslaget men önskar förtydligande på en del punkter. Viktigt är 

att handläggningsprocessen sker i samråd med rådet. 

 

Handläggaren av ärendet inbjuds till nästa rådsmöte för vidare 

diskussion 

 

§ 4 

Nämndärenden 

 

Tertialrapport 2 2016 

Dnr 1.1.-131/2016 

 

Rådet har tagit del av rapporten och hade frågor på vissa mål och 

måluppfyllelser. En förklaring inledningsvis av de symboler som 

används i tertialrapporten skulle underlätta läsningen. 

 

Reviderade riktlinjer för medföljare vid semesterresa - remiss 

från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-412/2016 

 

Rådets ledamöter stödjer förvaltningens synpunkter och önskar ett 

förtydligande av vad en ”normal charterresa” innebär. 

 

Förslag till program för stöd till anhöriga 2017-2020 - remiss 

från kommunstyrelsen 

Dnr 1.5.1.-433/2016 
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Rådets ledamöter delar förvaltningens åsikt om ett behov av ett 

kunskapslyft. Det kan dock breddas till att omfatta fler än 

socialsekreterare och biståndshandläggare.  

 

Det lyfts fram att det är viktigt att marknadsföra 

anhörigkonsulentens roll för att nå även dem som inte är i kontakt 

med biståndshandläggare, t.ex.kan träffpunkter uppmärksammas i 

månadsblad och lokaltidningar. 

 

Den jämställdhetsanalys som gjorts där makars tyngre ansvar 

lyfts fram, beskrivs som positiv av rådets ledamöter. Det är 

angeläget att stödet ges utifrån ett jämställdhetsperspektiv. Rådet 

konstaterade att kvinnor ibland är mindre benägna att be om hjälp 

än män i samma situation. Det är viktigt att anhörigvårdares 

situation synliggörs.  

 

Rådets erfarenheter är positiva när det gäller anhörigkonsulentens 

stöd. 

 

Vägledning för skyltar och ljus - remiss från 

stadsbyggnadskontoret 

Dnr 1.5.3.-442 

 

Rådets ledamöter delar förvaltningens synpunkter. Ärendet läggs 

till handlingarna.  

 

Upphandlingsrapport av tvättservice för Hemtjänst 

Norrmalms kunder 

Dnr 2.2.2.-93/2016 

 

Rådets ledamöter undrar om detta innebär ökade kostnader för 

brukarna vilket Susanna Halldin svarar att det inte gör. Ärendet 

läggs till handlingarna. 

 

Upphandlingsrapport av lokalvård och fönsterputs i enskilda 

hem inom Hemtjänst Norrmalm  

Dnr 2.2-14/2016 

 

Rådet konstaterade att tjänsten finns att tillgå genom hemtjänsten. 

Ärendet läggs till handlingarna.  

 

   Strategi för Stockholm som smart och uppkopplad stad 2040 – 

   remiss från kommunstyrelsen 

   Dnr 1.5.1.-416/2016 
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   Rådet saknar aspekten på hur delaktighet skall ges dem som av   

   olika skäl inte kan ta del av den digitala utvecklingen. 

 

§ 5 Övriga frågor 

Rådet önskar att novembermötet förläggs till Väderkvarnen 

alternativt Riddargården. 

 

Rådet önskar få klarhet i hur ansvaret för ”fixartjänsten” hanteras. 

Frågan tas upp på nästa möte. 

Rådet har tidigare utlovats provsmakning av maten från den nya 

distributören Fazer. Avdelningschefen återkommer i dessa frågor. 

 

§ 6 

Information från förvaltningen 

Ingen information.  

 

§ 6 

Nästa sammanträde äger rum den 17 oktober 2016.  

 

§ 7 

Rådets ordförande avslutade mötet. 

 

Till rådets egen tid kom tre av nämndens ledamöter, ordföranden 

samt liberalernas gruppledare och en av socialdemokraternas 

ledamöter. Rådet hade i förväg sänt frågor till ledamöterna, vilka 

togs upp på mötet.  

 


